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ABSTRACT
In our study, we discussed the most important Andalusian personalities interested
in the issue of agriculture from all sides, headed by the authors and their books in
the season, the tourism that was widespread in Andalusia and the airport, the
dangers that threatened it and gave agriculture an important place in that period,

so two studies presented an overview and a new addition to the studied research ,

[ spoke of it insufficiently, the fact that agriculture is not?

Keywords: Andalusian agriculture, agricultural literature, agricultural literature

ABSTRAIT

Dans notre étude, nous avons discuté des personnalités andalouses les
plus importantes intéressées par la question de l'agriculture de tous les
coOtés, dirigées par les auteurs et leurs livres de saison, le tourisme qui
prévalait en Andalousie et 'aéroport, les dangers qui le menacaient et
donnaient l'agriculture une place importante a cette époque Deux
¢tudes ont présenté un panorama et un nouvel ajout aux recherches

¢tudiées, j'en ai insuffisamment parlé, le fait que l'agriculture n'est pas ?

Mots—clés : agriculture andalouse, littérature agricole, agronomie



